
Frans Kok is hoog
leraar voeding en 
gezondheid en hoofd 
van de afdeling 
 humane voeding aan 
de  universiteit van 
Wageningen. Hij is 
medeoprichter van de 
Nederlandse Academie 
van Voedings weten
schappen: een platform 
dat de kwaliteit van de 
voedingswetenschap 
wil waarborgen en ver
beteren. Samen met 
wetenschapsjournalist 
Broer Scholtens schreef 
hij het boek Gezond 
eten, gewoon doen. 
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Evert vindt ‘m goed. 
Alfred ook
Loes akkoord
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